
فوتبال،  فدراسیون  ادعای  برخلاف  ملی:  آرمان 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در نامه ای به فدراسیون فوتبال 
کشورمان برگزار  که دیدار ایران و قطر در  کرد  ایران اعلام 

نخواهد شد. 

  خبر قطعی 
29 شهریور ماه اعلام شد دیدار تیم ملی فوتبال ایران مقابل 
قطر در مقدماتی جام جهانی 2۰2۶ به میزبانی شهر مشهد 
انجام می شود. سایت رسمی فدراسیون فوتبال نوشت: با 
توجه به هماهنگی های صورت گرفته جهت میزبانی دیدار 
تیم ملی، دیدار ایران برابر تیم ملی قطر در چارچوب مسابقات 
مقدماتی انتخابی جام جهانی 2۰2۶، در ورزشگاه امام رضا)ع( 

مشهد برگزار می شود. 

   صحبت تاج 
3۰ شهریور ماه مهدی تاج درباره قطعی شدن برگزاری دیدار 
، در ورزشگاه  تیم ملی فوتبال ایران مقابل قطر در روز 24 مهر
امام رضا )ع( مشهد مقدس اظهار داشت: تیم ملی به کل 
کشور تعلق دارد و بهتر است بازی های این تیم به شهرهای 
دیگر منتقل شود. قلعه نویی و همکارانش از ورزشگاه بازدید 
کردند و می توانیم بازی خوبی برگزار کنیم تا خاطره تلخی که 
ک شود. وی در مورد  برای خودمان و فیفا ایجاد شده بود، پا
لزوم برطرف شدن ایرادات ورزشگاه ها گفت: کنفدراسیون 
فوتبال آسیا )AFC(  تصمیماتی می گیرد که اعضای هیات 
رئیسه زودتر متوجه می شوند. یک شرکت استرالیایی - 
ونزوئلایی با AFC قراردادی امضا کرده که مطابق آن قرار 
است اواخر پاییز از همه ورزشگاه ها و باشگاه های آسیا بازدید 
کند. ایران در میان اولین کشورهایی است که بازدید انجام 
گر نواقص برطرف نشود، همه را تعلیق می کنند.  می شود و ا
رئیس فدراسیون فوتبال درباره وضعیت ورزشگاه آزادی 
خاطرنشان کرد: ورزشگاه آزادی در پایان پاییز به مدار می آید 
، گزینه بد  و استادیوم متفاوتی خواهید دید. ما بین بد و بدتر
گر ایرادات  را انتخاب کردیم و به مدیران باشگاه ها گفتیم ا
برطرف نشود، تأیید نمی شوید. مدل کار وزیر ورزش و جوانان 
هم عمرانی است و او دستور داد همه موارد آماده شود. تاج در 
مورد احتمال اضافه شدن استادیوم ثامن الائمه )ع( مشهد 
به ورزشگاه های میزبان دیدارهای لیگ برتر فوتبال تصریح 
کرد: این ورزشگاه در لیست ما نیست، اما از استادیوم های 
بازدید می شود. لیست ما شامل  ج شده در فهرست  در

ورزشگاه های باشگاه های لیگ برتری است. 

   صحبت وزیر 
دنیامالی همچنین درباره برگزاری مسابقات لیگ برتر در 
ورزشگاه تختی که برای اولین بار انجام می شود و همچنین 
یک  ما  کرد:  اظهار  کشور  ورزشگاه های  وضعیت  آخرین 
انباشتگی در موضوع استادیوم ها داشتیم. اشکال کار این 
کسی مسئولیت را متوجه مجموعه دیگری  که هر  جا بود 
می دید. ما این را یک واحد کردیم. یعنی ادارات کل، باشگاه ها، 
فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش یک مجموعه هستند. قرار 
شد که دست به دست هم بدهیم تا در موضوعات مختلفی 
همچون چمن، سکو و نور شرایط مناسب و در شان مردم 
کشور داشته باشیم. باید استانداردهای  ایران و فوتبال 
AFC را رعایت کنیم. امیدوارم در آینده شاهد این باشیم 
که استادیوم ها با کیفیت تر شده باشد. وی درباره دعوت از 
مسئولان قطری برای حضور در ایران و تماشای بازی ایران 

و قطر گفت: خیلی از دشمنان ما تلاش می کنند که این بازی 
برگزار نشود. در ملاقاتی که با وزیر ورزش قطر داشتم، متوجه 
شدم او مدیر دو سه باشگاه بوده و از آنها برای حضور در ایران 
دعوت کردم. امروز هم به روابط بین الملل گفتم که به صورت 
کتبی دعوت کنند. ما تلاش می کنیم که 24 مهر در مشهد 
پذیرای قطر باشیم که امیدوارم با پیروزی تیم کشورمان 

همراه باشد. 

AFC نظر   
کنفدراسیون فوتبال آسیا در نامه ای به فدراسیون فوتبال 
ایران اعلام کرد که دیدار ایران و قطر در کشورمان برگزار نخواهد 
شد. کنفدراسیون فوتبال آسیا اعلام کرد که دیدار ایران و قطر 
در مرحله سوم انتخابی جام جهانی 2۰2۶ در کشور ثالث برگزار 
خواهد شد. این دیدار قرار بود 24 مهر در ورزشگاه امام رضا)ع( 
مشهد برگزار شود. فدراسیون فوتبال نیز ضمن تایید این خبر 
اعلام کرد به دنبال منصرف کردن کنفدراسیون فوتبال آسیا 
از این تصمیم است. با این حال به نظر می رسد برگزاری بازی 
ایران و قطر در کشور ثالث قطعی شده است و گویا ای اف سی از 
ایران درخواست کرده تا میزبان جدید را معرفی کند. مسئولان 
فدراسیون فوتبال هم اعتراض خود را آماده کرده اند تا به محض 

رسمی شدن این خبر، آن را کتباً به  ای اف سی ارسال کنند. 

کنش فدراسیون     وا
اون دبیر کل فدراسیون فوتبال گفت: فیفا از ما خواسته 
تا پیشنهاد خود را برای تعیین محل برگزاری دیدار با قطر را 
تا ساعت ۱4 چهارشنبه اعلام کنیم. حامد مومنی در مورد 
 ، لغو میزبانی مشهد از دیدار تیم ملی فوتبال ایران مقابل قطر
اظهار داشت: تا صبح امروز که مصاحبه ای توسط امیرمهدی 
علوی، مدیر روابط عمومی فدراسیون فوتبال انجام شد همه 
شرایط مهیای برگزاری بازی در مشهد مقدس بود. باید از 

استانداری خراسان رضوی، فرمانداری مشهد، تولیت آستان 
قدس رضوی و... هم تشکر کنیم که بابت میزبانی در مشهد، 
همه اقدامات را انجام داده بودند. در روزهای اخیر نامه ای هم 
توسط فدراسیون درباره شرایط میزبانی به AFC و فیفا ارسال 
و توضیحات کامل ارسال شد. شب گذشته نیز تیم نوجوانان 
ما که برای اردوی تدارکاتی در قطر حضور داشت، با یک پرواز 
خارجی به ایران بازگشت. وی افزود: مسئله مهم این است که 
در روزهای اخیر برخی پروازها دچار اختلال شد و فیفا در نهایت 
تصمیم گرفت به این جهت که تیم حریف، ناظران، داوران 
و... به موقع به شهر محل برگزاری بازی برسند از فدراسیون 
کرد تا پیشنهادات خودش را تا  فوتبال ایران درخواست 
ساعت ۱4 فردا )چهارشنبه( درباره شهر میزبان اعلام کند. در 
حال بررسی پیشنهادات هستیم، اما منتظریم پرواز تیم ملی 
به تاشکند برسد تا با توجه به این فرصت، جمع بندی نهایی 
را با امیر قلعه نویی داشته باشیم و بُعد فنی را هم باید در نظر 
داشته باشیم. معاون دبیرکل فدراسیون درباره اینکه آیا بازی 
قطعا در ایران برگزار نمی شود، اضافه کرد: در حال حاضر سه 
گزینه را بررسی می کنیم. گزینه اول این است که محل بازی 
رفت و برگشت با قطر را جا به جا کرده و بازی رفت در دوحه 
برگزار شود تا به جای آن ۱۵ خرداد در تهران میزبان این تیم 
باشیم. گزینه بعدی نیز سفر تیم ملی قطر به تاشکند است. 
این موضوع مزیت هایی دارد از قبیل اینکه تیم ملی با شرایط 
هوایی ازبکستان آشنا است و یک سفر کمتر انجام می دهد. 
مومنی ادامه داد: گزینه بعدی نیز میزبانی در دبی است. الان 
منتظر هستیم پرواز تیم ملی به سلامت در تاشکند بنشیند تا 
جمع بندی نهایی را به اطلاع مردم و رسانه ها برسانیم. باید 
شرایط را از هر جهت بررسی کنیم. اولویت ما بحث فنی است . 
باید دید نظر کادر فنی چیست تا بازیکنان در بهترین حالت 
ممکن بازی را انجام بدهند. ان شاءا... تا فردا تصمیم گیری در 

این خصوص اتخاذ و به مردم عزیز اطلاع می شود. 
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ادعای مهدی تاج و فدراسیون فوتبال رد شد 

؛ در کشوری ثالث ایران - قطر

دروازه بان آلمان درخواست  
حضور در تیم ملی را رد کرد 

پس از خداحافظی نویر از تیم ملی آلمان بعد 
گلزمان، تراشتگن را به عنوان  از یورو، یولیان نا
دروازه بان اول انتخاب کرد. با این حال، این 
دروازه بان 32 ساله از ناحیه زانو آسیب جدی 
دید و ماه ها از میادین دور خواهد بود. به 
گزارش بیلد، الکساندر نوبل )اشتوتگارت(، الیور 
باومن )هوفنهایم(، برند لنو )فولام( و کوین تراپ 
)اینتراخت فرانکفورت( دروازه بان هایی بودند 
گلزمان قرار داشتند ولی در  که مدنظر یولیان نا
این بین برند لنو پس از دعوت به اردوی تیم ملی 
آلمان برای لیگ ملت های اروپا، این دعوت را 
رد کرد. برند لنو درباره رد درخواست حضور در 
تیم ملی آلمان گفت: به من گفته شد که بخشی 
از تیم خواهم بود، اما در این دو بازی در ترکیب 

قرار نخواهم گرفت.

ویژه

گفتوگو

و  استقلال  سابق  مهاجم  موسوی  علی 
کارشناس فوتبال در مورد وضعیت تیم آبی 

پوش پایتخت صحبت کرد. 
  در رابطه با پیروزی تیم فوتبال استقلال 
، چه  مقابل هوادار در هفته هفتم لیگ برتر

نظری دارید؟
 بازی خوبی از آبی پوشان دیدیم و به نظر 
که در باشگاه  می رسد با توجه به تغییری 
صورت گرفته یک شوک مثبت به بازیکنان 
وارد شد. سبک بازی استقلال تغییر کرده 
و به نظرم تصمیمی که گرفته شده درست 
است؛ امیدوارم این روند با آمدن سهراب 
برخی  باشد.  داشته  ادامه  بختیاری زاده 
شوک ها مثبت هستند و برخی منفی! شوکی 
کادرفنی به استقلال وارد شد  با تغییر  که 
باعث شد تا یک تغییر و تحول بزرگ را در تیم 
ببینیم. این دیدار را به فال نیک می گیریم و 
امیدوارم آبی پوشان این روند را حفظ کنند. 
دیدار مقابل هوادار با توجه به نتایجی که 
این تیم در هفته های گذشته گرفته بود دور 
از انتظار نبود و تقریباً یک بازی سبک برای 
گردان بختیاری زاده بود. خوشبختانه  شا
این بازی را با برد پشت سر گذاشتیم و تقریباً 
گر نتیجه ای غیر از  قابل پیش بینی بود، اما ا
این رخ می داد قطعاً وارد یک بحران شدیدتر 

می شدیم. 
  نظر شما در ارتباط با عملکرد بازیکنان 
و آینده باشگاه در ادامه رقابت ها چیست؟

شرایط فوتبال ما متزلزل است. فوتبال ما 
ج از  فقط محدود به داخل می شود و در خار
کشور هیچ حرفی برای گفتن نداریم. استقلال و 
پرسپولیس با این شرایط نمی توانند خودشان 
را در لیگ نخبگان به مراحل بالاتر برسانند. 
نهایت تلاش ما در فوتبال بین الملل این است 
که یک نتیجه آبرومندانه کسب کنیم. فوتبال 
خوبی به آن صورت ما از تیم ها شاهد نیستیم و 
همه این مشکلات به دلیل نداشتن زیرساخت 
مناسب است. چرا 2 تیم پرطرفدار نباید یک 
ورزشگاه سالم و درجه یک داشته باشند؟ 
متأسفانه بازیکنان ما فقط در فضای مجازی 
بزرگ هستند؛ وگرنه در زمین مسابقه چیزی 
برای ارائه ندارند. ۱۸ سال است که در حال 
درجا زدن هستیم و در سطح بین المللی چه 
باشگاهی و چه ملی نتوانستیم به یک نتیجه 
مثبت برسیم. تا زمانی که درگیر برخی حواشی 

باشیم، نتیجه بهتر از این به دست نمی آید. 

گروسی: 
شرایط فوتبال ما 

متزلزل است

سعید معروف افسانه بود  
ایسنا: عرشیا به نژاد ملی پوش جوان تیم 
 2۰24 ارومیه، در لیگ ملت های  شهرداری 
برای اولین بار به تیم ملی بزرگسالان دعوت شد 
وحضور در این رقابت ها را تجربه کرد. این پاسور 
کنون در ترکیب تیم شهرداری ارومیه  جوان ا
قرار دارد و تلاش می کند تا در تیم باشگاهی خود 
بدرخشد تا نظر روبرتو پیاتزا سرمربی تیم ملی را 
جلب کند و بار دیگر فرصت پوشیدن پیراهن 
تیم ملی را داشته باشد. او در مورد حضور در 
ملت های  لیگ  تجربه  و  بزرگسالان  تیم ملی 
2۰24 گفت: آرزوی هر بازیکنی حضور در تیم ملی 
تورنمنت های  از  یکی  بازی در  و  بزرگسالان 
را شکر توانستم بیایم و  جهانی است. خدا 
داشته  حضور  ملت ها  لیگ  در  ست  چند 
باشم. هرچند والیبال بازی کردن در آن جو 
سخت است، اما قشنگی های خود را داشت. 
کوچک ترین عضو تیم بودم اما قشنگی های 
خود را داشت و توانستم بازی های خوبی را 
هم انجام بدهم. به نژاد در مورد انتخاب پیاتزا 
به عنوان سرمربی تیم ملی گفت: آقای پیاتزا 
آنقدر مربی خوبی است که در موردش حرفی 
که در یکی از  کسی  گفتن وجود ندارد.  برای 
ح ایتالیا و در آن سطح مربیگری  تیم های مطر
می کند قطعا مربی بزرگ و خوبی است. مطمئنم 
می تواند به تیم ملی ایران کمک کند. درست 
است تیم ایران چند سالی است نتیجه خوبی 
نگرفته اما با کمک ها و راهنمایی های آقای 
پیاتزا مطمئنم ایران دوباره به روزهای اوج خود 
کنش به اینکه آیا می تواند  برمی گردد. به نژاد در وا
جای سعید معروف در تیم ملی را بگیرد، گفت: 
هیچکس نمی تواند جای آقای معروف را بگیرد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: مدیران باشگاه ذوب آهن مبلغ دو میلیارد تومان 
را به عنوان اجاره بهای ورزشگاه فولادشهر در نظر گرفته اند. از 
اوایل فصل بیست وچهارم لیگ برتر چمن ورزشگاه نقش جهان 
اصفهان، استادیوم خانگی سپاهان در حال بازسازی است و به 
همین دلیل طلایی پوشان ناچارند در زمین دیگری بازی های 
خود را برگزار کنند. با توجه به اینکه فولادشهر ورزشگاه اختصاصی 
ذوب آهن نزدیک ترین ورزشگاه برای سپاهانی هاست، آنها ترجیح 
می دهند بازی های خود را در این استادیوم برگزار کنند. بررسی ها 
کی از آن است که باشگاه ذوب آهن برای هر مسابقه مبلغ دو  حا
میلیارد تومان اجاره از باشگاه همشهری خود مطالبه کرده است. 
پیش از این نیما نکیسا مدیرعامل باشگاه ذوب آهن در روز ۱4 
شهریور ماه در جمع خبرنگاران از صرف هزینه ۵7 میلیاردی برای 
بازسازی ورزشگاه فولادشهر خبر داده بود. همچنین وی در مورد 
قیمت اجاره ورزشگاه فولادشهر عنوان کرده بود: »ما برای حفظ 
چمن ورزشگاه محبور شدیم که هفته دوم در مشهد با هوادار 

بازی کنیم که حدود دو میلیارد تومان هزینه برداشت.« 

بیــنالمــلل
کاهش مدت     دیدیه دشان سرمربی تیم ملی فرانسه 
محرومیت پل پوگبا را خبری خوش و امیدوارکننده قلمداد 
کرد. پل پوگبا فوریه سال 2۰22 به دلیل نقض کردن قوانین ضد 
دوپینگ به دلیل افزایش سطح تستسترون در بدنش به مدت 
چهار سال محروم شد، اما اعتراضش در دادگاه عالی ورزش 
پذیرفته شد و محرومیت او از چهار سال به ۱۸ ماه کاهش پیدا 
کرد. ستاره فرانسوی بارها در مصاحبه هایش اعلام کرده بود که 
در مثبت شدن تست دوپینگش بی تقصیر بوده و این رای حقش 

کیپ، دیدیه دشان سرمربی  نبوده است. به گزارش ا
کنش به این اتفاق گفت: پایان  تیم ملی فرانسه در وا
محرومیت پوگبا خبر خوبی است. او می تواند دوباره 
از ماه مارس بازی کند. من در مدتی که پوگبا محروم 

بود و می دانم چقدر هم به خاطر آن آسیب 
دید، بارها تلفنی با او صحبت کرده ام. حالا 
پوگبا می داند که در مارس 2۰2۵ می تواند 

دوباره بازی کند و از آنجا که او فوتبال را بسیار 
دوست دارد، این خبر خوبی برای او است. پوگبا 
تا سال 2۰2۶ با یوونتوس قرارداد دارد ولی این 

باشگاه با وجود کاهش محرومیت پوگبا علاقه ای 
به ادامه همکاری با این بازیکن فرانسوی ندارد و به 
این ترتیب باید منتظر پیوستن او به تیم جدیدی در 
زمستان بود. به نوشته گاتزتادلواسپورت، دستمزد 

سالانه پوگبا هشت میلیون یورو به علاوه دو میلیون یورو 
پاداش عنوان شده و یوونتوس ترجیح می دهد او را به تیم 

دیگری بفروشد. 

ساعی: همه کار کردند تا قهرمان نشویم 
هادی ساعی رئیس فدراسیون تکواندو با 
ابراز خوشحالی از قهرمانی تیم های دختران 
و پسران نوجوان ایران در پیکارهای قهرمانی 
جهان، گفت: هر کاری بلد بودند انجام دادند 
و ما را اذیت کردند تا قهرمان نشویم، اما با 
تلاش فراوان و لطف خداوند به این مهم 
در  سه شنبه  روز  ساعی  هادی  رسیدیم. 
گفت وگو با ایرنا در خصوص قهرمانی دختران 
و پسران تکواندو ایران در مسابقات جهانی 
نوجوانان، اظهار داشت: خدا را شکر که با 
کار تیمی، نوجوانان تکواندوی ایران مزد 
گرفتند. وی  زحمات و تلاش های خود را 
کره جنوبی( در 2 روز  ادامه داد: کشور میزبان )
پایانی تمام تلاش خود را به کار گرفت تا مانع 
قهرمانی ایران شود. واقعا ما را اذیت کردند 

و نمی خواستند قهرمان شویم. حتی در روز 
پایانی که رادین زینالی تنها نماینده ما بود، 
به وضوح حق او را خوردند. رئیس فدراسیون 
تکواندو، تصریح کرد: به این مساله اعتراض 
داوران  و  برگزاری  کمیته  ابتدا  که  کردیم 
گفتند  کردند، اما در ادامه به ما  مقاومت 
حق با تیم ایران است و از این مساله ابراز 
ناراحتی کردند. البته همه می دانیم این رفتار 
آنها یک نمایش بود. خوشبختانه نماینده 
کره جنوبی نتوانست به مدال طلا برسد و تیم 
پسران ایران قهرمان شد. ساعی گفت: در 
بخش دختران نیز قهرمانی تیم ما زودتر از روز 
پایانی مسجل شده بود. در نهایت در هر دو 
بخش به قهرمانی رسیدیم، در حالی که در هر 
بخش، 2 نماینده کمتر از کره جنوبی داشتیم. 

وی با بیان اینکه تکواندوکاران نوجوان رها 
نخواهند شد، گفت: همان طور که 2 سال 
قبل تکواندوکاران نوجوان را به بزرگسالان 
آورده و ثمره آن را دیدیم، نفراتی فعلی تیم 
نوجوانان را رها نخواهیم کرد. برای آنها برنامه 
داریم و از این آینده سازان مراقبت می کنیم تا 
بتوانند طی سال های آتی در رده بزرگسالان 
نیز بدرخشند. چهاردهمین دوره رقابت های 
تکواندو قهرمانی نوجوانان جهان روزهای ۱۰ 
تا ۱۵ مهر با حضور 93۶ تکواندوکار از 9۶ کشور 
به میزبانی کره جنوبی و در شهر چانچئون 
گروه دختران، تیم ایران با  برگزار شد. در 
چهار طلا و یک نقره عنوان قهرمانی را از آن 
خود کرد. برای تیم دختران پرنیان نوری، 
آیناز نصیری، حنا زرین کمر و غزال هوشمند 

4 مدال طلا کسب کردند. ساغر مرادی نیز 
یک نشان نقره به دست آورد. کره جنوبی با 
یک طلا و سه نقره نایب قهرمان شد. کرواسی 
با یک طلا، یک نقره و دو برنز در جای سوم 
ایستاد. در بخش پسران تیم ایران در کورس 
قهرمانی از کره جنوبی میزبان این رقابت ها در 
روز پایانی عبور کرد و با وجود اشتباه داوری و 
حذف غیر منصفانه رادین زینالی، نوجوانان 
شایسته کشورمان با کسب سه مدال طلا، 
یک نقره و دو برنز عنوان قهرمانی را در این 
بخش از آن خود کردند. امیرمحمد اشرافی، 
سینا محترمی مهدی رزمیان سه نشان طلا، 
کبر ابراهیمی مدال نقره و امین محمد  علی ا
احمدوند به همراه امیرمحمد نصیر احمدی 

هم دو برنز کسب کردند. 

پیشین  نایب قهرمان  جدیدی  عباس 
المپیک شانس کامران قاسم پور برای کسب 
نشان طلای 92 کیلوگرم را بیشتر از تیلور و 
سعدا... یف دانست و گفت کشتی قاسم پور 

برعکس حسن یزدانی است. 
   وضعیت کشتی آزاد 

تسنیم  با  گفت وگو  در  جدیدی  عباس 
در رابطه با وضعیت کشتی آزاد ایران اظهار 
داشت: در المپیک باوجودی که روس ها 
پیرمردهای شان  با  آمریکایی ها  و  نبودند 
آمدند، نتوانستیم در کشتی آزاد طلا بگیریم، 
طلا  مدال  دو  باید  حداقل  که  حالی  در 
کام  می گرفتیم. کشتی آزاد ما در المپیک نا
بود و نباید نتایج آن را زیر سایه کشتی فرنگی 
برد. سرمربی اسبق تیم ملی آزاد ادامه داد: در 
المپیک باختیم، نباید نتایج را وارونه نشان 
داد. منکر تلاش بچه ها نیستم، همه آنها 
می خواستند و تلاش کردند که بهترین نتیجه 

را بگیرند اما عیار کشتی آزاد ما در المپیک با 
طلا سنجیده می  شود که ما طلا نگرفتیم. 

ع     شکست زار
غیرمنتظره  شکست  به  اشاره  با  وی 
پتریاشویلی  گنو  مقابل  ع  زار امیرحسین 
ع را قبول دارم،  گرجستانی عنوان کرد: من زار
باتوجه به  او  بیاید،  امیدوارم به خودش 
سن و سالی که دارد می تواند حالا حالاها در 
سنگین وزن جهان مدال بگیرد، اما بررسی 
نشد چرا او باید مقابل یک پیرمرد آنطور 
ببازد، هنوز ندیدم این موضوع را تحلیل 

کنند. 
   مسابقات آلبانی

جدیدی درباره مسابقات جهانی پیش رو 
کشتی گیر  سه  بین  که  رقابتی  و  آلبانی  در 
مطرح جهان از ایران، آمریکا و روسیه در وزن 
92 کیلوگرم اتفاق خواهد افتاد، تصریح کرد: 
فکر می کنم عبدالرشید سعدا... یف باتوجه 

به اینکه به وزن پایین آمده، این تغییر وزن 
او را تهدید می کند و روی کیفیت کارش تأثیر 
می گذارد. مشکل اصلی او را همین مسأله 
می دانم. از یک طرف سلاح برنده کامران 
قاسم پور زیرگیری است. دو بار با جی دن 
کس آمریکایی در این وزن کشتی گرفت،  کا
حالا باید دید با دیوید تیلور چه کار می کند. 
کشتی جهان در پاسخ به  قهرمان پیشین 
را  کامران قاسم پور  که شانس  این سؤال 
در مصاف با دیوید تیلور چقدر می داند؟ 
گفت: کشتی آنها از نظر من ۵۰- ۵۰ است. 
برگشت ها مقابل  و  گر در رفت  ا قاسم پور 
تیلور جا نماند می تواند او را ببرد. جدیدی 
افزود: رشید سعدا... یف برای 92 کیلو وزن 
کم می کند و من فکر می کنم پایه کشتی های 
او، روی قدرت و توان بدنی اش بود و الان در 
وزن جدید یک مقدار کشتی اش را متزلزل 
می دانم و فکر نمی  کنم اینجا درخشش سابق 

را داشته باشد. شانس کامران قاسم پور را 
گر  برای طلای این وزن بیشتر می دانم، ا
همان طور که گفتم روی رفت و برگشت هایش 
کشتی با تیلور حواسش جمع باشد و  در 
همان زیرگیری هایی که قبلاً از او دیدیم را اجرا 
کند. ضمن اینکه اسم حریف روی کشتی اش 
تأثیر نگذارد. اینطور باشد، شانس برد او 

بیشتر از دو حریف دیگرش هست. 
این پیشکسوت کشتی عنوان کرد: کلاس 
کشتی تیلور را بالاتر از سعدا... یف می دانم. 
کامران قاسم پور اما زیرگیر بسیار خوبی است 
گر  کند. ا کتورش استفاده  و باید از این فا
حسن یزدانی هم مثل او زیرگیری می کرد، 
می توانست تیلور را در این سال ها ببرد. او 
زیرکتف را خوب اجرا می کرد، اما قاسم پور 
به  می  گیرد،  زیر  خوب  و  اوست  برعکس 
همین دلیل شانس بردش را مقابل تیلور 

بالا می دانم. 

بیرانوند عفت کلام داشته باشد 

پرسپولیس با یک بازی کمتر در رده دوم جدول است و 
گر در آن بازی برنده شود به صدر جدول می رود. البته دور از  ا
دسترس نیست قبل از بازی با گل گهر سیرجان به صدر رفته 
باشد و البته تکلیف بازی با ملوان هم روشن نیست. جا دارد به 
اخباری سرمربی چادرملو تبریک بگویم، تیم او در دیداری که 
پرسپولیس میزبان بود بازی زیبایی ارائه کرد، اصلاً به ضد فوتبال 
روی نیاورد ولی باید بپذیریم که تجربه بیشتر پرسپولیس به این 
تیم کمک کرد تا برنده شود. جالب اینکه گولسیانی در روزی گل 
3 امتیازی زد که بازی همیشگی را انجام داد و شاید به خاطر 
خستگی دچار افت شده بود. در بازی های داخلی پرسپولیس 
مشکل چندانی ندارد و با حفظ این روند، قطعاً قهرمانی این 
فصل هم به دست می آید. بعد از بازی های ملی شاهد حضور 
تیم در لیگ نخبگان هستیم. از طرفی باید جلسات بیشتری با 
گاریدو گذاشته شود که پرسپولیس برای قهرمانی در لیگ برتر 
زیاد کار سختی ندارد و همانند بایرن مونیخ در آلمان در ایران 
قهرمان می شود ولی تیم باید در سطح قاره بدرخشد. خیلی 
بد است که پرسپولیس تیم یازدهم لیگ ۱2 تیمی باشد. تیم 
مصدومان زیادی دارد که به خصوص اورونوف و کنعانی زادگان 
بازیکنان تأثیرگذاری هستند. عالیشاه و رفیعی هم تا بازی با 
السد برمی گردند ولی دیگر مجال اشتباه نیست. باید از بازی 
گر  یا این حریف قطری، پیروزی های تیم در آسیا شروع شود. ا
نشود برای ماندن در آسیا به مشکل می خوریم و نباید چنین 
شود. علیرضا بیرانوند گفته ۵ میلیارد تومان به هیات مدیره 
پرسپولیس شیرینی داده است. به نظرم وکیلی که بیرانوند دارد 
گر داشت به او می گفت حرفی نزند  در کارش مهارت ندارد که ا
که در آینده بتوان علیه خودش استفاده کرد. در قانون رشوه 
گر سند و مدرکی دارد هر چه  دهنده و گیرنده محکوم هستند. ا
زودتر رو کند، چون باشگاه علیه این ادعای او شکایت تنظیم 
کرده است. به شخصه از این موضوع استقبال می کنم، چون 
ک می خواهد. سازمان بازرسی کل  پرسپولیس هیات مدیره پا
کشور به این ماجرا ورود کند تا ببینیم آقای دروازه بان که ادعا 
کرده یا نه، مستنداتی دارد. بیرانوند برای پرسپولیس و تیم ملی 
خیلی زحمت کشیده ولی باید عفت کلام داشته باشد. باید 
گر اثبات شد رشوه دهنده و گیرنده محکوم  بررسی شود و ا
گر نشد حتماً برای چنین ادعایی برخوردی جدی  شوند، اما ا
شود. مسأله ای که بیرانوند مطرح کرده حقوقی نیست و حکم 
جزایی دارد. رضا درویش وکلای مجربی را به باشگاه پرسپولیس 
آورده، صحت و سقم ادعای بیرانوند مورد سنجش قرار خواهد 
گرفت. مطمئن هستم کسی در هیات مدیره باشگاه پرسپولیس 
جرأت آن را ندارد که رشوه از بازیکنی بگیرد. درویش آدم سالمی 
است و مو را از ماست می کشد. خواهان رسیدگی جدی به این 
ادعا هستیم. تا یادمان نرفته بگویم که کمیته وضعیت نمی تواند 
حکم محرومیت تعلیقی بدهد که به بیرانوند داده است. ضمن 
گر کمیته استیناف تجدیدنظر نکند موضوع رسیدگی  اینکه ا
گذار  به محرومیت بیرانوند به مراجع ذی صلاح بین المللی وا
کتور  شود. ضمن اینکه به نفع پرسپولیس شد بیرانوند به ترا
رفت. عملکرد او را با زمانی که در پرسپولیس بود مقایسه کنید. 
خط دفاعی خوبی جلوی او بود که رکورد های خوبی ثبت کرد. 
آقای دروازه بان در بازی برگشت دو تیم در ورزشگاه آزادی 3 گل 

از پرسپولیس می خورد. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال

جدیدی: قاسم پور برعکس یزدانی است 


